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Από το υπ’ αριθ. 23/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 452/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ανάκλησης άδειας λειτουργίας 
και σφράγιση κατ/ματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος του Δημητρίου Σαπουνά-
κη. 

 
       Σήμερα 27 Σεπτεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Αγ. Βαρβάρας, στο κέντρο “Πλατάνια”, ύστερα από την με   ημερομηνία 
23-9-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβού-
λους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Βαφείδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Σ.  Παναγιωτίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 451/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης         προσήλθαν   οι   κ.κ.   Κ. Κόλβατζης   και  Ι.  
15. M. Σουμελίδης Ακριβόπουλος. 
16. Α. Ταραλάς 2) Κατά    τη   συζήτηση    της  υπ’  αριθ. 459/99  απόφασης 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησαν οι  κ.κ. Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β.  
18. Χ. Γεωργιάδης Γιαννουλάκης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης. 
19. Β. Γιαννουλάκης  
20. Λ. Τσαβδαρίδης  
21. Θ.  Σιδηρόπουλος  
22. Ε. Σοφιανίδης  
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
27. Γ. Μανακούλης  
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 17-8-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής:    

Σας γνωρίζουμε ότι με την παρ. 1  περ. ιθ της του άρθ. 24 του Π.Δ. 410/95 η 
αρμοδιότητα για την  χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των  κα-
ταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος μεταβιβάστηκε στους Δήμους και τις Κοι-
νότητες. 

Με το αρθ. 25 παρ. 2 του ιδίου Π.Δ ρυθμίζονται θέματα που αφορούν την 
ανάκληση, αφαίρεση και προσωρινή αφαίρεση των αδειών και την σφράγιση των πιο 
πάνω καταστημάτων. 

Σύμφωνα  με την παρ. 5 του αρθ. 6 της Α1β/8577/83 υγειον. Δ/ξης θεωρείται 
ίδρυση νέου κατ/τος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού ενδιαφέροντος και 
συνεπώς απαιτείται νέα άδεια ίδρυσης και λειτουργίας τούτου η μεταφορά ή επέκτα-
ση ή αλλαγή ή μεταβίβαση του, καθώς και η ουσιώδης τροποποίηση των υγειονομι-
κών όρων λειτουργίας του, εκτός αν, κατά τις διαπιστώσεις της αρμόδιας υγειονομι-
κής υπηρεσίας, η γινόμενη τροποποίηση είχε σαν συνέπεια τη βελτίωση των υγειονο-
μικών συνθηκών λειτουργίας τούτου. 

Ως μεταβίβαση καταστήματος  ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού 
ενδιαφέροντος εννοείται και η εκχώρηση με ενοίκιο της εκμεταλλεύσεως των εγκα-
ταστάσεων (οίκημα, εξοπλισμός κ.λ.π.) τούτου από τον κάτοχο της άδειας ιδρύσεως 
και λειτουργίας του σε άλλο πρόσωπο. 

Επίσης στο αρθ. 6 παρ. 9 της προαναφερθείσης Υ.Δ. αναφέρεται: Τα κατασ-
τήματα , εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού ενδιαφέροντος, που λειτουργούν 
χωρίς την προβλεπόμενη από το παρών άρθρο άδεια ιδρύσεως και λειτουργίας, κλεί-
ονται αυτεπαγγέλτως από τη οικεία Αστυνομική Αρχή (Ο.Τ.Α. παρ 2 του αρθ. 25 του 
410/95 Π.Δ.), οι δε παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές 
διατάξεις του Α.Ν. 2520/95 

Με την αρ 209/93 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου χορηγήθηκε στον 
Σαπουνάκη Δημήτριο του Εμμανουήλ η με αρ. πρωτ. 15923/3-12-93 άδεια ίδρυσης 
αναψυκτηρίου και από το Αστυν. Τμήμα η με αρ. 1020/8160/6-γ άδεια λειτουργίας, 
για το ευρισκόμενο στην Βέροια και επί της οδού Έλλης αρ. 2 - Κοντογεωργάκη κα-
τάστημά του. 

Με το αρ. πρωτ. 1020/8160/26-α/2-8-1999 έγγραφο του το Αστυν. Τμήμα 
Βέροιας μας γνωρίζει ότι ύστερα από έλεγχο που πραγματοποιήθηκε στις 9-7-1999 
διαπιστώθηκε ότι το κατάστημα του παραπάνω λειτουργεί ως μπαρ (αλλαγή του κα-
ταστήματος και τροποποίηση των υγειον. όρων λειτουργίας). 

Προκειμένου να αποτραπεί η περαιτέρω παράνομη λειτουργία του πιο πάνω 
καταστήματος, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά με την 
ανάκληση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του και τη σφράγιση του. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Έρχεται το θέμα στο Δ.Σ. μ' αυτή την εισήγηση και με την υπενθύμιση ότι 
την αρμοδιότητα ανάκλησης των αδειών ιδρύσεως και λειτουργίας την διατηρεί το 
Δ.Σ. και δεν μπορεί να την έχει η Δ.Ε. 
Πρόεδρος; Είναι εδώ ο ενδιαφερόμενος; Ναι 
Ακούσατε κ. Σαπουνάκη. Το Δ.Σ. είναι υποχρεωμένο να προχωρήσει στην ανάκληση 
και σφράγιση. Σύμφωνα με έγγραφο της αστυνομίας έχετε τροποποιήσει ουσιώδεις 
όρους λειτουργίας του κατ/τος σας, από αναψυκτήριο σε BAR. 
Δήμαρχος: Κε Σαπουνάκη , έχετε τη δυνατότητα, από το ίδιο το έγγραφο που σας κο-
ινοποιήθηκε, εάν κρίνετε ότι δεν έχει τροποποιηθεί η άδειά σας. 1ο) Ν' απευθυνθείτε 



στην αγορανομία για να κάνει αυτοψία, αν έχει διαφορετική άποψη. 2ο) Έχετε τη δυ-
νατότητα να υποβάλλετε νέο φάκελο για έκδοση άδειας με βάση τη νόμιμη χρήση. 
Κοιτάτε πώς να κατοχυρώσετε τα  δικά σας συμφέροντα να είναι σύννομα και να εί-
μαστε κι εμείς νόμιμοι σε ότι αφορά όλα τα πράγματα. 
Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; 
Γκαβαισές: Κε Δήμαρχε, η Αστυνομία αναφέρει ότι δεν τηρεί του όρους με τους ο-
ποίους λειτούργησε, χωρίς να τους τεκμηριώνει; 
Πως εγώ πείθομαι και από ποια κριτήρια να ανακαλέσω την άδεια, όταν δεν τεκμη-
ριώνεται από το έγγραφο της Αγορανομίας σε ποια σημεία παραβίασε την άδεια λει-
τουργίας του; 
Σιδηρόπουλος: Η άδεια του είναι για αναψυκτήριο ή για ζαχαροπλαστείο; 
Δήμαρχος: Το έγγραφο της Αγορανομίας αναφέρει ότι  "… κατά αστυνομικό έλεγχο 
στο συγκεκριμένο κατ/μα "Αναψυκτήριο" μα την επωνυμία "Σπίτι" διαπιστώθηκε ότι 
διέθετε και πρόσφερε μόνο ποτά, ενώ σύμφωνα με το αρθ. 39 σχετικής υγειονομικής 
διάταξης, υποχρεούται να προσφέρει επιπλέον και ορισμένα γλυκίσματα, τοστ, πίτες, 
καφέδες, κοκ, ήτοι προέβη στην αλλαγή αυτού από αναψυκτήριο σε  BAR." 
Στην κοιν/ση αναφέρει " Καλούμενος να επαναφέρει το κατ/μα του στην προτέρα κα-
τάσταση και εφ' εξής να το λειτουργεί σύμφωνα με την άδεια που κατέχει". 
Αυτό κοινοποιήθηκε σε μας και στον ενδιαφερόμενο. Εμείς όμως δεν έχουμε τη δυ-
νατότητα από το νόμο να κάνουμε αυτοψία. Κατά συνέπεια αν το έχει επαναφέρει το 
κατ/μα ας απευθυνθεί στην Αγορανομία να κάνει αυτοψία και να ξαναέρθει θέμα για 
ν' ανακαλέσουμε την παρούσα απόφαση. Ή αν έχει τις νόμιμες προϋποθέσεις για να 
το κάνει BAR να υποβάλλει κανονικά φάκελο στη Δ.Ε. και θα προβεί η Δ.Ε. στην 
έκδοση σχετικής απόφασης. 
Πρόεδρος: Ορίστε τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Δυστυχώς για άλλη μια φορά θα πούμε την αλήθεια. Πρέπει εμείς 
απόψε, επειδή ένα αστυνομικό όργανο μας αναφέρει τα παραπάνω εμείς μ' ελαφριά 
την καρδιά πρέπει να πάρουμε απόφαση να κλείσουμε το μαγαζί; Όχι κε πρόεδρε. 
Απόψε κιόλας πρέπει με απόφασή μας να ζητήσουμε από τον Υπουργό Εσ/κων να 
μας μεταβιβάσει την αρμοδιότητα του ελέγχου των κατ/των αυτών και τότε να βλέ-
πουμε αν έχει πάστες και τυρόπιτες το κάθε μαγαζί της πόλης μας. 
Είναι πάγια θέση της πλευράς μας και το γνωρίζετε , ότι την αρμοδιότητα για την α-
νάκληση την έχει η Δ.Ε. Ερμηνεία κάνει ο κ. Δήμαρχος , ερμηνεία κάνουμε κι εμείς. 
Στην προηγούμενη συνεδρίαση με απόφαση μας μεταβιβάσαμε την αρμοδιότητα χο-
ρήγησης των αδειών άρα μεταβιβάσαμε και όλα τα συνεπακόλουθα, που έχουν σχέση 
με τη χορήγηση της άδειας. Δεν μπορούν 2 όργανα ν' ασκούν την ίδια αρμοδιότητα. 
Δεν μπορεί η Δ.Ε. να είναι η καλή, να χορηγεί τις άδειες και το Δ.Σ. να είναι κακό και 
να παίρνει τις άδειες. Δεν έχουμε κανένα πρόβλημα να τις πάρουμε, αλλά με τις προ-
ϋποθέσεις και τους όρους που είπα νωρίτερα. Δηλώνουμε ότι θ' απέχουμε από την 
ψηφοφορία όπως απέχαμε και την προηγούμενη φορά. Είμαστε αναρμόδιοι για ν' α-
ποφασίσουμε. 
Γκαβαισές: Εγώ δεν μπορώ να συμφωνήσω σε τέτοιου είδους ενέργειες που θα έρ-
χονται η μία πίσω από την άλλη, όταν η Αστυνομία μονομερώς, απ΄ ότι προκύπτει, 
πάει σε όποια μαγαζιά θέλει ενώ όλα τα μαγαζιά λειτουργούν με τους ίδιους όρους. 
Όταν ένα μαγαζί δεν πουλάει κάποια πράγματα δεν σημαίνει ότι πουλάει κάτι που δεν 
επιτρέπεται. Υπό αυτή την έννοια  δεν συμφωνώ με την ανάκληση. 
Ουρσουζίδης: Θέλω να προσθέσω κάποια πράγματα τα οποία και στο παρελθόν έχω 
αναφέρει στο Δ.Σ. Τα περισσότερα απ' αυτά τα κτίσματα ήταν ετοιμόρροπα.. Το Υ-
ΠΕΧΩΔΕ και το ΥΠ.ΠΟ σκόπιμα δώσανε την δυνατότητα κάποιων χρήσεων παρεμ-
φερών με  BAR δηλ. αναψυκτήρια, ζαχ/στεια έτσι ώστε να σωθούν κάποια κτίρια. 



Ήρθαν λοιπόν κάποιοι, πλήρωσαν αρκετά χρήματα προκειμένου ν' αποκαταστήσουν 
τα κτίρια αυτά κι ερχόμαστε σήμερα  να πούμε ότι αυτό δεν είναι BAR κλπ. θα πρό-
τεινα λοιπόν στους κατ/ρχες να μπουν  σ' ένα έξοδο παραπάνω, να βάλουνε τις τυρό-
πιτες και ότι άλλο   είναι απαραίτητο κι αν δεν πωλούνται στο τέλος να τα κερνάνε 
στα γκαρσόνια τους. 
Δελαβερίδης: Σε προηγούμενα Δ.Σ ήρθαν 4 παρόμοια θέματα. Πιστεύω ότι θ΄ ακολο-
υθήσουν πάρα πολλά ακόμα, δεδομένου ότι τ' αστυνομικά όργανα προφανώς δεν 
γνωρίζουν τους ειδικούς όρους ίδρυσης και λειτουργίας των κατ/των. Σύμφωνα με 
την υγ/κη διάταξη 8577/83 δίνονται όλες οι άδειες λειτουργίας. Στην παρ. 2 του αρθ. 
37 λεει : " αναλόγως των κυρίως προσφερομένων σ' ένα κατ/μα του παρόντος άρθρου 
ειδών το κατ/μα τούτο χαρακτηρίζεται ως καφενείο παραδοσιακό, καφετέρια, BAR, 
κυλικείο κοκ" 
 Τι θα πρέπει να πούμε ότι ανάλογα με την κατανάλωση ποτών που κάνει ένα 
μαγαζί έτσι θα το χαρακτηρίσουμε; Δεν χαρακτηρίζεται ανάλογα με την κατανάλωση 
ούτε από τα τραπεζοκαθίσματα, ούτε από την διακόσμηση, ούτε από το κυρίως 
προσφερόμενο είδος. Το μαγαζί του κ. Σαπουνάκη και γλυκά να έχει δεν θα πάρει 
κανείς, γιατί στη θέση που είναι θα πάρει ποτό. 
 Πιστεύω ότι ο κ. Σαπουνάκης έπρεπε να έχει καταφύγει στην Αγορανομία ν' 
αναφέρει εκεί ότι έχει τοστ, γλυκά, κι ότι αναφέρει η υγ/κη διάταξη  αλλά δεν πουλι-
ούνται. Εμείς θα πρέπει να το σεβαστούμε αυτό και σε καμία περίπτωση δεν πρέπει ν' 
ανακαλέσουμε την άδεια λειτουργίας. 
Σιδηρόπουλος: Κατοικώ στην οδό Κοντογεωργάκη και όλοι οι κάτοικοι εκεί περνάμε 
Γολγοθά. Άκουσα όσα λέχθηκαν εδώ και βλέπω πως ο άνθρωπος αλλάζει. Λεει αυτά 
που θέλει να πει όταν έτσι τον συμφέρει και λεει άλλα όταν τον συμφέρει αλλιώς. Εί-
μαι σίγουρος ότι αν όλοι οι συνάδελφοι  που μίλησαν ήταν κάτοικοι της οδού Κοντο-
γεωργάκη θα συμφωνούσαν για να κλείσει το μαγαζί. Ακούστηκαν πολλές θεωρίες, 
κανένας όμως δεν μίλησε για ευαισθησίες, για ανθρώπινα δικαιώματα, για ποιότητα 
ζωής. Δεν άκουσα κανέναν συνάδελφο να λεει τι τραβάει ο κόσμος που μένει εκεί 
πέρα. 

Πριν 2 χρόνια, σ' ένα δημοσίευμα, σας κάλεσα να μείνετε 2 μέρες στα σπίτια 
μας   για να δείτε τι αντιμετωπίζουμε. Βγείτε στο μπαλκόνι για να ξεκουραστείτε και 
να έχετε από κάτω χιλιάδες ανθρώπους. 

Τα μαγαζιά αυτά είναι όλα παράνομα, γιατί είναι σε μικρή απόσταση από την 
εκκλησία του Χριστού. Έχουν μουσική ηχορύπανση και όσα τραπέζια και καρέκλες  
θέλουν. Δεν τολμάς να πεις καμία κουβέντα γιατί μπορεί να φας και ξύλο. 
Λυπάμαι πολύ αλλά η υποκρισία ζει και βασιλεύει στον κόσμο μας. 
Πρόεδρος: Υπάρχουν δευτερολογίες; 
Ουρσουζίδης: Θα ' θελα να ξεκαθαρίσω ότι άλλο είναι η τοποθέτηση που έκανα πριν 
κι άλλο η ταλαιπωρία που υφίστανται οι κάτοικοι από την όχληση την οποία δημιο-
υργούν τα κατ/τα αυτά. Ωστόσο υπάρχουν μέτρα που μπορούν κάποιοι παραβάτες να 
ελεγχθούν και να προχωρήσουμε στη σφράγιση των κατ/των. Επειδή συμμετέχω στη 
σφράγιση κατ/των αρκετά απ' αυτά έχουν σφραγιστεί. Είναι γνωστό ότι δεν μπορεί 
εσαεί να σφραγίζονται , δηλ. αν γίνει μία παράβαση, 2η,3η κάποια στιγμή έρχεται και 
η ποινή της αφαίρεσης της άδειας λειτουργίας. 
 Όσον αφορά δε για την υποκρισία κι εγώ αναφέρθηκα στη λέξη αυτή, με την 
έννοια ότι γνωρίζουμε όλοι πολύ καλά πως λειτουργούν τα κατ/τα αυτά απ΄την ώρα 
που δόθηκαν οι άδειες λειτουργίας. 
Γκαβαισές: Αν είχε τυρόπιτες το μαγαζί του κ. Σαπουνάκη θ' άλλαζε τίποτα στην 
Κοντογεωργάκη; 



Χαραλαμπίδης Δ. δικηγόρος Σαπουνάκη: Στηριχθήκατε σ' ένα έγγραφο. Οι νέοι βγαί-
νουν μετά τις 23.00 η ώρα και είναι ήδη φαγωμένοι.  
 Ο κ. Σαπουνάκης έβαλε κάποτε τοστ κλπ και τα πέταξε. Να το δείτε κατ' ου-
σία το θέμα. Αν όχι ν' αναβληθεί για να ελέγξει το κατ/μα αν επανήλθε . 
Δήμαρχος: Ο Δήμαρχος είναι υποχρεωμένος να φέρει το θέμα στο Δ.Σ. διότι έχει βα-
ρεθεί από τις ανόητες εκτοξεύσεις διαφόρων πυροτεχνημάτων να πηγαίνει σε προκα-
ταρκτικές και να δίνει καταθέσεις. 
 Δεν μπορεί να βλέπουμε κατευθυνόμενες ή μη κατευθυνόμενες κινήσεις δια-
φόρων πολιτών από διάφορες περιοχές που αντικειμενικά ενοχλούνται από τη συσ-
σώρευση κατ/των υγ/κου ενδιαφέροντος, να βγάζουμε κορώνες υπέρ του α ή του β 
και να απέχουμε της ψηφοφορίας γιατί έτσι ερμηνεύουμε τα πράγματα.  
Είναι η μέγιστη περίπτωση της υποκρισίας γι αυτό συγχαίρω τον κ. Σιδηρόπουλο για 
τη σαφέστατη τοποθέτησή του. 
 Όποιος νομίζει ότι μπορεί αφ' ενός να πατρονάρει τους κατοίκους και να λεει 
δίκαιο έχετε που φωνάζετε αλλά από την άλλη μεριά να το παίζει προστάτης των 
κατ/των και των μαγαζιών, με τον δικό του τρόπο, τότε δεν μπορείς να υπερασπίζεσαι 
2 θεούς. Εσείς ως σαν Δ.Σ.   υπερασπίζεστε τη συνείδησή σας κι όχι τα μικροκομμα-
τικά και μικροπαραταξιακά συμφέροντα. Εγώ από την στιγμή που σας εισηγήθηκα το 
κλείσιμο η ευθύνη μου περατώνεται. Αλλά επειδή, πλέον, κάποιοι άνοιξαν τις πόρτες 
στην ποινικοποίηση της πολιτικής ζωής, έχετε το νου σας αν κάποια στιγμή διαταχθεί 
προκαταρκτική εξέταση. Εγώ κουράστηκα απ' αυτά τα πράγματα. Έχω κάνει ένα φά-
κελο από τέτοιες ανόητες ιστορίες.  
 Κανένας δεν μπορεί να κρυφτεί πίσω από τα δάχτυλό του. Όποιος κρυφτεί 
ουσιαστικά συναινεί στο να μην παρθεί η σωστή και νόμιμη απόφαση. Θα τον περι-
μένω, όταν έρθει το θέμα της Κυριώτισσας ν' αναπτύξουμε όλες τις απόψεις μας. 
 Εάν ο κ. Σαπουνάκης φρονεί ότι επανέφερε το κατ/του στη νόμιμη χρήση έχει 
δικαίωμα ένορκα να ζητήσει από την Αγορανομία: 1) Να κάνει αυτοψία. 2) Να ζητή-
σει από το Δ.Σ. ν' ανακαλέσει την παρούσα απόφασή του, αν είναι αφαιρετική της 
άδειας. Έχει το νόμιμο δικαίωμα να υποβάλλει φάκελο και να ζητήσει όποια νέα 
χρήση θέλει. Αυτά όμως είναι δικά του δικαιώματα. Καθήκον του Δ.Σ. είναι άλλο. 

Σκουμπόπουλος: Ζητάω τριτολογία. 
 Πρόεδρος: Ο κ. Σκουμπόπουλος ζητάει να τριτολογήσει. Ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. 
Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. 
Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλο-
υ, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. 
Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Γ. Μανακούλης. 
 Σκουμπόπουλος; Συχνά χάνει τον έλεγχο ο κ. Δήμαρχος, δηλ. ο πρώτος πολί-
της της πόλης κι αποκαλεί τους συνδημότες μας και μπορεί και κάποιους συναδέλφο-
υς από εδώ μέσα προστάτες. Δεν θα συμφωνούμε με τον κ. Δήμαρχο. 
  Δήμαρχος: Για να μην υπάρχει καμία παρεξήγηση. Δεν μίλησα αορίστως για 
προστάτες. Τον κ. Σκουμπόπουλο απεκάλεσα, όχι μόνο τώρα αλλά και σε προηγού-
μενο Δ.Σ., ότι με τις τοποθετήσεις του προστατεύει εντός εισαγωγικών τα μαγαζιά. 
Τους καθοδηγεί είτε πώς να προσβάλλουν τις αποφάσεις του Δ.Σ., είτε απέχοντας από 
την ψηφοφορία να μην οδηγείται το σώμα σε πλειοψηφία για την αφαίρεση των α-
δειών. 



 Πρόεδρος: Υπάρχουν 2 προτάσεις και μία άλλη του κ. Σκουμπόπουλου που 
θα μπει ξεχωριστά. 
 Χαραλαμπίδης: Συγνώμη αλλά έθεσα θέμα αναβολής. 
 Πρόεδρος: Υπάρχει αίτημα αναβολής αλλά δεν υποστηρίχθηκε από κανέναν 
συνάδελφο. 
 Πουλασουχίδης: Το υποστηρίζω εγώ. 

  Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την αναβολή του θέματος; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Κ. Πουλασουχίδης, Α. Δελαβερίδης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Ι. Τριανταφυλλί-
δης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, .  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί τώρα; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Ασλάνογλου, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλ-
βατζης, Ε. Λελεκάκης, Σ. Γεωργιάδης, Α. Ταραλάς, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Μανακούλης. 

 Αποχή δήλωσαν 9 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ε. Σοφιανίδης, 
Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 

 Πρόεδρος: Λαμβάνεται απόφαση σ’ αυτή τη συνεδρίαση. 
 Ποιοι συμφωνούν να μην ανακληθεί και να μην σφραγιστεί το κατ/μα; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Κ. Κόλβατζης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν ν’ ανακληθεί η άδεια και να σφραγιστεί; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Τα-
ραλάς, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 

Λευκή ψήφο έδωσαν 2 σύμβουλοι: 
Σ. Γεωργιάδης, Μ. Σουμελίδης. 
 Αποχή δήλωσαν 9 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ε. Σοφιανίδης, 
Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
  Δήμαρχος: Είναι άνευ αντικειμένου η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου σχετι-
κά με τις αρμοδιότητες. 
  Σκουμπόπουλος: Γιατί επεμβαίνει ο κ. Δήμαρχος; 
  Πρόεδρος: Ο κ. Δήμαρχος έχει την άποψη του και την καταθέτει  όπως κι 
εσείς κ. Σκουμπόπουλε. 
  Σκουμπόπουλος: Έκανα μία πρόταση κ. πρόεδρε. 

 Στο σημείο αυτό δημιουργείται φασαρία από ταυτόχρονες επεμβάσεις δημ. 
συμβούλων και ο πρόεδρος ανακοινώνει ότι διακόπτεται η συνεδρίαση για 10'. 
 Πρόεδρος: Ήθελα  να πω το εξής. Δεν πρόκειται σε καμία περίπτωση ο υπο-
φαινόμενος τουλάχιστον να πέσει σ' αυτή τη λογική της αντιπαράθεσης μαζί σας για 
οποιοδήποτε θέμα. Είμαι κι εγώ μέλος του Δ.Σ  κι έχω το μερίδιο της ευθύνης μου για 
τον τρόπο με τον οποίο πραγματοποιούνται οι συζητήσεις σ' αυτή την αίθουσα, Ίσως 
αυξημένο λόγω της θέσης μου, αλλά είναι φορές όπως αυτή προηγουμένως που 
πραγματικά νοιώθω πολύ αδύναμος ν' αντιμετωπίσω τον τρόπο τον οποίο αντιδράτε 
σε μια προσπάθεια για να είναι το Δ.Σ. λειτουργικό κι αποτελεσματικό. 
 Επειδή  δεν έχω άλλο τρόπο να επαναφέρω την τάξη σας πληροφορώ ότι στο 
εξής, κάθε φορά που θα γίνονται τέτοια πράγματα κι όταν υπάρχουν συνάδελφοι οι 
οποίοι παίρνουν τον λόγο και φωνασκούν θα διακόπτω. Λυπάμαι πολύ, έχω 20 χρό-



νια στην Τοπική Αυτ/ση, ελάχιστες φορές χρειάστηκε να γίνουν διακοπές του Δ.Σ. 
και λυπάμαι που θα προβλέψω ότι θα γίνουν αρκετές με τούτο το Δ.Σ. 
 Ζητώ συγνώμη από τους παριστάμενους, από το Τ.Σ. κι όσοι συμπολίτες βίω-
σαν μαζί με μας αυτή την στιγμή της έντασης. Είναι γεγονός ότι συμβαίνουν αυτά 
στα συλλογικά όργανα. 
 Πέρα απ' όλα αυτά κύριοι συνάδελφοι να βοηθήσετε τον εαυτό σας, το σώμα 
κι εμένα για να μπορέσουμε να λειτουργήσουμε. 
 Το θέμα που συζητούσαμε δεν έχει τελειώσει. Μας απομένει μία ψηφοφορία 
κι αφορά την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου για την μεταβίβαση των αρμοδιοτήτων  
από το Υπ. Εσ/κων. Ο κ. Δήμαρχος ανέπτυξε μία άλλη θέση που λεει ότι βρίσκεται 
σε μία εξέλιξη και περιμένουμε το προεδρικό διάταγμα. 
 Επί της αντιπροτάσεως του κ. Δημάρχου, να μην γίνει δεκτή η πρόταση του κ. 
Σκουμπόπουλου, ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζί-
δης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Γ. 
Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να γίνει δεκτή η πρόταση του κ. Σκουμπόπου-
λου; 

  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρό-
πουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καρα-
χατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1- Το από 17-8-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την αρίθ. 209/93 απόφασή του με την οποία χορηγήθηκε στον Σαπουνάκη Δη-
μήτριο η με αριθ. πρωτ. 15923/3-12-93 άδεια ίδρυσης αναψυκτηρίου και από το Ασ-
τυν. Τμήμα η με αρ. πρωτ. 1020/8160/6-γ/28-2-94 άδεια λειτουργίας, για το ευρισκό-
μενο στην Βέροια και επί της οδού Έλλης αρ. 2 - Κοντογεωργάκη κατάστημά του. 
3.- Ότι με το αριθ. πρωτ. 1020/8160/26-α/2-8-99 έγγραφό του, το οποίο επισυνάπτε-
ται, το Αστυνομικό Τμήμα Βέροιας μας γνωρίζει ότι ύστερα από έλεγχο που πραγμα-
τοποιήθηκε στις 9-7-99 διαπιστώθηκε ότι στο κατάστημά του ο παραπάνω διέθετε και 
πρόσφερε μόνον ποτά, ενώ σύμφωνα με το άρθρο 39 παρ. 2ζ΄ της (α) σχετικής Υγ. 
Δ/ξεως, υποχρεούται να προσφέρει επί πλέον και ορισμένα γλυκίσματα, τοστ, πίττες 
κ.τ.ο., καφέδες, ήτοι προέβη στην αλλαγή αυτού από (Αναψυκτήριο) σε (Μπαρ) χω-
ρίς να έχει εφοδιασθεί με την προαπαιτούμενη νέα άδεια ιδρύσεως και λειτουργίας 
αυτού. 
4.- Τις διατάξεις του αρ. 24 (παρ. 1, περ. ιθ) και του άρθρου 25 (παρ. 2) του ΔΚΚ 
(Π.Δ 410/95). 
5.- Τις διατάξεις των παρ. 5 & 9 του αρ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειονομικής Διάταξης. 
6.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως 
αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
7.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
 

 Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την ανάκληση των υπ’ αρίθ. πρωτ. 15923/3-12-98 Δήμου Βέροιας  



άδεια ίδρυσης και 1020/8160/6-γ/28-2-94 Αστυνομικού Τμήματος άδειας λειτουργίας 
«Αναψυκτήριο» του Δημητρίου Σαπουνάκη που βρίσκεται στη Βέροια επί της οδού 
Έλλης 2 και Κοντογεωργάκη. 
 Β) Εγκρίνει τη σφράγιση του παραπάνω καταστήματος. 
 Γ) Απορρίπτει την πρόταση του δημ. συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου για 
αποστολή αιτήματος προς την Υπουργό Εσ. Δ.Δ. & Α. για τη μεταβίβαση στην Τοπι-
κή Αυτοδιοίκηση όλων των σχετικών αρμοδιοτήτων που αφορούν τον έλεγχο και λει-
τουργία των κατ/μάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   452 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης Γ.  Μανακούλης 
 Ι. Τριανταφυλλίδης X. Μουτσιόπουλος 
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-10-1999 

Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου 
 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ 
  
 


